
Jaarverslag Molen van Fakkert 2024 

Jaar na jaar vliegt voorbij en nu kijken we alweer terug op 2024. In dit jaarverslag kijken we 

terug naar onze activiteiten, zowel de vaste als de specifieke. Ook werpen we een blik vooruit 

op wat we in 2025 kunnen verwachten. 

Allereerst staan we stil bij de molenaar die om gezondheidsredenen haar activiteiten als 

tijdelijk heeft neergelegd. We weten dat het naar omstandigheden goed gaat, maar we 

verwachten dat ze er ook de komende periode de taken nog niet kan oppakken. Dat betekent 

uiteraard dat de overige molenaars vaker dienst hebben. 

Dan de evenementen: 

Jaarlijkse evenementen 
Naast de wekelijkse opening op zaterdag hadden we dit jaar de volgende evenementen: 

 Kunst om Dalfsen op 4 en 5 mei, waaraan we samen met het Anjerpunt hebben 

meegedaan en dat gaan we komend jaar weer doen, mede vanwege het succes. We 

hadden mooie vilt-kunst van Keetje van de Koogh in de molen en hebben veel bezoekers 

gehad. Komend jaar krijgen we ook nog een kunstenaar met objecten in de tuin. 

 Nationale Molendag op 11 mei. Deze dag is, mede door de vele activiteiten in de regio, 

matig bezocht. 

 Monumentendag 14 september was redelijk bezocht. 

 De kerstmarkt was dit jaar opnieuw een groot succes met goed weer, 16 kramen met een 

zeer gevarieerd aanbod en veel bezoekers. Natuurlijk hebben we de traditionele 

kerstwandeling samen met Het Boskamp weer georganiseerd, waar dit jaar in totaal 360 

mensen hebben meegedaan, waarvan er 160 vanaf de molen zijn gestart. Weer meer dan 

vorig jaar! 

Specifieke activiteiten dit jaar 
 Op 14 maart heeft de brandweer uit Dalfsen ’s avonds een oefening in de molen gedaan. 

Zij hadden een situatie in scene gezet waarbij een onwel geworden persoon geëvacueerd 

moest worden terwijl er een dreiging van ontploffing was. 

 Op 5 oktober hebben we de oorspronkelijk voor 2020 geplande ontruimingsoefening in de 

molen gedaan. Sijchje, Hans en Jos hebben deze uitstekend begeleid en we hebben het 

ontruimingsplan bijgesteld op basis van de ervaringen die in de evaluatie naar voren 

kwamen. Het was net echt, want we hebben ook 4 echte bezoekers mee ontruimd. 

 We hebben dit jaar geen apart overleg tussen bestuur/molenaars/hulpmolenaars 

georganiseerd, maar met elkaar bijgepraat na afloop van de ontruimingsoefening. 

 Kees heeft samen met Sijchje en Alfons de Risco-Inventarisatie en Evaluatie (RIE) 

geactualiseerd. De geconstateerde punten zijn inmiddels verwerkt in een Plan van 

Aanpak dat binnenkort in het bestuur besproken gaat worden. 

 Er is geen nieuw overleg gevoerd met de andere de Dalfser molens (Westermolen en 

Molen Massier). Wel hebben we via de mail beperkt contact gehad. 

 Een van de vervolgacties die wel uit dit overleg is voortgekomen is om samen met de 

andere molens de opleiding moleninstandhouder te verkennen, zoals die in Groningen is 

opgezet. Inmiddels hebben we de toezegging van Groningen dat we begin 2025 kunnen 

komen en het wachten is nu op een datum.  

 Kijkend naar de aantallen bezoekers kunnen we stellen dat deze in het afgelopen jaar 

ongeveer gelijk zijn gebleven aan 2023 en daarmee lijkt het aantal te stabiliseren rond 



de 600 bezoekers per jaar, met uiteraard hoogtepunten rond de jaarlijkse evenementen. 

Het registreren van de bezoekers is het afgelopen jaar ook beter gedaan, waarvoor dank. 

 De schade aan het gevlucht, die begin 2022 is ontstaan, is dit jaar tot onze vreugde 

hersteld. Molenmaker Vaags is hier in maart enkele dagen mee bezig geweest en alle 

geconstateerde gebreken zijn verholpen. Eind 2024 hebben we weer een periodieke 

controle door monumentenwacht gehad en we verwachten binnenkort hun rapport. 

 We willen meer aandacht gaan besteden aan marketing en publiciteit om meer bezoekers 

naar de molen te trekken. Op 5 december zijn er enkele studenten van het Deltion 

College gestart om een voorstel voor een nieuwe website te maken. 

 Het hele jaar (vanaf maart tot november) heeft de tuinploeg de boel weer keurig 

bijgehouden en we hebben ook versterking gekregen van een nieuw lid. 

 We hebben in 2024 exposities in de molenschuur gehad van de volgende exposanten: 

mevrouw Albers, Adriaan Holsappel, Nieke van de Molen en Liesbeth Steendijk. 

 Op 12 oktober hebben we opnieuw een uitje voor vrijwilligers georganiseerd. Dit keer 

zijn we naar  Kasteel Eerde in Ommen geweest met 23 vrijwilligers, met aansluitend zelf 

meegenomen koffie met gebak. We hebben daar een enthousiaste rondleiding gekregen 

van Henk Steen, die al jaren bij Natuurmonumenten in Eerde werkt. De reacties van de 

deelnemers waren zeer positief. 

 Vanuit Plaatselijk Belang is het initiatief gestart voor een Jeu de Boules baan in het dorp. 

Er ligt inmiddels een uitgewerkt plan om deze in het achterste deel van de molentuin 

(tegen de Kerkstraat) aan te leggen. Omwonenden zijn geïnformeerd en akkoord en we 

hopen dat dit plan in 2025 werkelijkheid wordt. 

 In november hebben we als stichting weer een bijdrage van de Rabobank Coöperatie 

gekregen van €385,63. Daarnaast hebben we van diverse personen en bedrijven mooie 

giften ontvangen. We zijn daar uiteraard erg blij me. Op basis van de voorlopige 

financiële cijfers over 2024 kunnen we ook nog steeds zeggen dat we netjes draaien. 

 De kascontrole over 2023 is weer afgerond met een decharge van de penningmeester, 

met complimenten voor de kwaliteit van de boekhouding. 

Het jaar 2024 hebben met elkaar veel gedaan en ook hebben we weer de nodige initiatieven 

genomen voor nieuwe activiteiten. Daarmee gaan we het komend jaar uiteraard verder en we 

rekenen daarbij opnieuw op de inzet van alle vrijwilligers.  

 


